
NOTULEN VAN DE ALV VAN SC TJUCHEM OP 9 MEI 2019.

Aanvang: 20.00 u.
Aanwezige bestuursleden: Anita Bouland (voorzitter), Janny Vrieling (penningmeester), Jaap 
Uuldriks (bestuurslid binnensport)
Met kennisgeving afwezig: Bert Bulten, Bert en Aukje de Haan

1. OPENING

De voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom.

2. MEDEDELINGEN

Door de voorzitter worden de volgende mededelingen gedaan:

Marcel Koopman heeft zich bij het ontbreken van een secretaris bereid getoond om te notuleren 
tijdens deze vergadering

De TKS is uit handen gegeven omdat de organisatie ervan met het beperkte aantal bestuursleden en 
gebrek aan vrijwilligers niet rond te krijgen was.

De tafeltennissers worden genoemd in verband met de door hen geleverde prestaties waardoor zij 
het hele sportgebeuren in Tjuchem op een hoger plan tillen. 

Giel en Janny worden bedankt voor hun ondersteuning voor als dit  nodig is.

Het voorstel wordt gedaan om de contributie te verhogen in verband met de stijgende kosten, 1 van 
de belangrijkste redenen hiervoor is het snelle internet. Het voorstel is om een contributieverhoging 
van 2,50 door te voeren per 2020. Er komen geen bezwaren uit de zaal. Een bedrag van 2,50 is niet 
kostendekkend, nog niet eens voor de helft.  Er is een beperkt aantal sportclubleden. Het andere 
deel van de extra kosten voor het snelle internet komt voor rekening van de Vereniging van School 
en Dorp. De sportclub wil niet het risico lopen om leden kwijt te raken, er kan niet in de mensen 
hun portemonnee worden gekeken, en daarbij zijn er mensen die van verschillende sporten lid zijn, 
waardoor de kosten dan snel oplopen, daarom wil het bestuur de contributieverhoging beperkt 
houden. Vanuit de zaal wordt opgemerkt dat 2,50 extra niets voorstelt voor wat je allemaal voor 
voorzieningen hebt. Een contributieverhoging van 5,00 wordt acceptabel gevonden vinden de 
aanwezigen. Heinz Gunther merkt op dat er ook een familiekorting kan worden gegeven om het 
aantrekkelijker te maken.

Tennis is het grootste probleem, het brengt hoge kosten met zich mee door onderhoud en er zijn 
weinig inkomsten. Bij de vraag aan Klaas Medema door de voorzitter over of hij een bepaalde visie 
heeft over hoe dit verder moet geeft hij aan hier nog niet over te hebben nagedacht. Hilda haakt hier
op in, zij is commissielid, en geeft aan dat de commissie al verschillende pogingen heeft 
ondernomen om meer tennisleden te krijgen, alleen lukt dit niet. Giel merkt op dat je mensen moet 
proberen te prikkelen om mensen van buitenaf aan te trekken. Misschien is het een idee om toss 
avonden/ochtenden te organiseren? 
Het bestuur gaat met dit alles verder aan de slag.

3. VERSLAG ALV 2018

De aanwezigen krijgen 15 minuten de tijd om het ALV verslag  2018 door te nemen alsook de 
jaarverslagen binnen – en buitensport. Op het ALV verslag zijn geen op- en aanmerkingen door de 



aanwezigen.

4. JAARVERSLAGEN BINNEN- EN BUITENSPORT
– Aerobic en BVO lopen goed
– Badminton bestaat nog uit slechts 2 leden, die nog steeds met veel plezier met badminton 

bezig zin
– Basketbal heeft te weinig leden, maar ze houden zo goed mogelijk vol
– Tennis blijft teruglopen, de banen  liggen er dankzij Klaas Medema en Harry Koller netjes 

bij
– Yoga doet het goed
– Sportinstuif wordt goed bezocht en is gezellig
– Tafeltennis doet het goed, met veel enthousiaste leden. Hierbij presteren ze mooi. Er worden

veel toernooien bezocht door de tafeltennissers van Tjuchem met goede resultaten tot 
gevolg. Ook is er een serie van 6 open trainingsavonden gehouden die goed bezocht zijn

– Poolbiljarten doet het netjes nadat het dit seizoen net is opgestart, naar een idee van Giel de 
Ruiter. Er zijn 2 pooltafels aangeschaft. De commissie bestaat uit Marcel Koopman en 
Marjon van der Kraats.

Janny Vrieling noemt nog even dat er een sportlid, Ansje Scholtens, is overleden door een 
fietsongeval

5. FINANCIEEL JAARVERSLAG

Het financieel jaarverslag is goedgekeurd door de commissie, bestaande uit Klaas Medema, Jan 
Boerma en Jos van der Tuuk.
Klaas Medema zijn termijn zit er op, hem wordt gevraagd of hij opnieuw benoemd wil worden als 
commissielid, hiertegen heeft hij geen bezwaar.

6. BESTUURSSAMENSTELLING

Er is een gebrek aan bestuursleden, als mensen iemand kennen die in het bestuur wil plaatsnemen 
wordt gevraagd dit door te geven.
Janny Vrieling haar termijn zit er op. Zij heeft zich opnieuw beschikbaar gesteld en dit wordt 
verlengd.

7. RONDVRAAG

Frouwke Koopmans wil alle bestuursleden de afgelopen 40 jaar bedanken voor hun inzet.
Janny Medema noemt dat er 2 digitale scoreborden voor het tafeltennissen zijn aangeschaft, deze 
zijn gesponsord door Jos v.d.Tuuk van Kantor en Frank Wamsteker van de Speld.

8. SLUITING

Om 20.51 u sluit de voorzitter de vergadering en bedankt iedereen voor hun aanwezigheid.


